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Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Δυσβάστακτες αυξήσεις στα δημοτικά τέλη για τις
επιχειρήσεις»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση επιχειρηματιών της χώρας, ανάστατος είναι ο
επιχειρηματικός κόσμος, καθώς καλείται να αντιμετωπίσει ένα επιπλέον
πρόβλημα το οποίο έχει δημιουργηθεί από τις αυξήσεις στα δημοτικά τέλη.
Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι ο κλάδος τους ήδη βάλλεται από σωρεία
ανατιμήσεων και επιβαρύνσεων τόσο στον τομέα της ενέργειας, των πρώτων
υλών, των ενοικίων, του κόστους μεταφοράς των προϊόντων όσο και από το
δυσανάλογο των δυνατοτήτων τους χρηματικό ποσό που πληρώνουν στις
φορολογικές και ασφαλιστικές υποχρεώσεις τους, καθιστώντας αδύνατη
όποια τυχόν άλλη αύξηση του ήδη υπέρογκου λειτουργικού τους κόστους.
Μας τόνισαν οι προαναφερόμενοι ότι αυτή η αύξηση των δημοτικών τελών
ουδόλως θα βοηθήσει στην αντιμετώπιση των προβλημάτων της αγοράς.
Αντίθετα, αναμένεται να πλήξει περισσότερο την κοινωνία, καθώς οιαδήποτε
αύξηση του κόστους ενός προϊόντος με μαθηματική ακρίβεια θα μετακυλήσει
στον καταναλωτή, ο οποίος πλέον έχει περιορισμένη αγοραστική δύναμη.
Ζητούν οι ανωτέρω, δεδομένου ότι το εν λόγω μέτρο απειλεί τη βιωσιμότητα
των επιχειρήσεων και τις καθιστά λιγότερο ανταγωνιστικές συγκριτικά με
αυτές άλλων χωρών, να αποφευχθεί οποιαδήποτε αύξηση στα δημοτικά τέλη,
καθώς η αναζήτηση νέων πηγών χρηματοδότησης των ΟΤΑ μπορεί να γίνει
και μέσω ευρωπαϊκών προγραμμάτων, εξασφαλίζοντας έτσι την αειφορία των
επιχειρήσεων και την ελάφρυνση των καταναλωτών από άλλες πρόσθετες
οικονομικές επιβαρύνσεις.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:
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Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να αποφευχθεί
οποιαδήποτε αύξηση στα δημοτικά τέλη προς όφελος των επιχειρήσεων και
των καταναλωτών της χώρας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ




